
Obecné zastupiteľstvo obce Rabča, Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, ul. Hlavná, s. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 5 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča, zo dňa  

8. 6. 2018, konaného na Obecnom úrade v Rabči  

 

Obsahuje: 

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie 

5. Úprava VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce 

6. Nový Prevádzkový poriadok Kultúrneho domu v Rabči 

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny. 

Neprítomní: Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková 

– poslanci OZ - ospravedlnení 

Ďalší prítomní: 

Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča 

Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby Rabča 

Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér OcÚ Rabča 

Ing. arch. Jana Kvasniaková, 2021, s.r.o. Bratislava 

Ing. arch. Lenka Borecká, 2021, s.r.o. Bratislava 

Ing. arch. Peter Lényi, 2021, s.r.o. Bratislava  

Jozef Balek, člen finančnej komisie 

 

K bodu číslo 1 – Otvorenie 

Piate riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2018 otvoril 

starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné riadne zasadnutie OZ 

bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov. 

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Ján Maťuga a Mgr. Andrea 

Lubasová, poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu a to v zložení: predseda – Ing. Patrik Cubinek, 

členovia: Mgr. Gabriela Čulová a Ing. Pavol Jurčák,  poslanci OZ.   

UZNESENIE: 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga  

t. j. 7 poslancov OZ z prítomných 7 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.  Návrhová komisia 

bola schválená. 

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Rabča 

Starosta skonštatoval, že na zasadnutí OZ o 16 30 h.  bolo prítomných 7 poslancov z 11 všetkých  

poslancov, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé právoplatne sa uznášať. Zároveň 

predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

 

P r o g r a m:   
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1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Prejednanie a schválenie architektonickej štúdie obce Rabča; 

6. Prejednanie možnosti prijatia nového VZN obce Rabča o poskytovaní dotácií z rozpočtu 

obce 

7. Rôzne;  

8. Interpelácia – Diskusia; 

9. Záver. 

 

Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 

poslancov k programu neboli žiadne.  

UZNESENIE: 

ZA schválenie  programu rokovania bez zmeny hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Re-

šutíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, 

Ján Maťuga t. j. 7 poslancov OZ z prítomných 7 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.   

Program rokovania bol schválený bez zmeny. 

 

K bodu číslo 5 – Prejednanie a schválenie architektonickej štúdie obce Rabča 

Starosta – privítal zástupcov architektonickej firmy 2021, s.r.o. Bratislava a požiadal ich, aby 

predniesli svoj návrh architektonickej štúdie obce Rabča, ktorý pomôže našej obci pri ďalšom 

rozvoji.  

Ing. arch. Lényi – najskôr oboznámi poslancov s ich prácou a potom predvedie prezentáciu. Ide 

o voľné združenia architektov od r. 2012. Fungujú ako jeden právnicky subjekt. Pracujú vý-

hradne pre verejný sektor. Svoju prácu ponúkajú najmä obciam – navrhujú ulice, námestia, par-

ky a pod. Prevažne sa zameriavajú na plochy od 1000 m2. Odprezentoval poslancom doterajšie 

práce ich firmy na Slovensku. Uviedol, že vedia spracovať rôzne návrhy, ktoré si môžu poslanci 

OZ vybrať. Vedeli by na diaľku pripraviť časť analýz. V obci by museli  stráviť nejaký čas, 

potom by štúdiu spracovali, predložili a potom by sa mohli znovu k nej poslanci vyjadriť.  

Starosta – v obci stále občania riešia len stavebné pozemky. On osobne vidí v obci aj iný poten-

ciál. Treba myslieť viac rokov dopredu. Aby sme si už teraz určili, ako bude naša dedina vyze-

rať o niekoľko rokov. Závisí to aj od nás. Pôjde len o náčrt, ak budeme chcieť robiť niečo kom-

plexnejšie, tak to budeme riešiť detailnejšie. Teraz sme začali parkom pri škole.  

Bc. Rešutíková – chce vedieť, ako začnú na architektonickej štúdii pracovať. Postup krokov 

a financie, koľko to bude stáť. Potom ju zaujíma aj ďalší servis, či štúdiou všetko končí?  

Ing. arch. Lényi – najskôr tu musia prísť do obce aspoň na 1 – 2 týždne. Urobia si sieť verej-

ných priestranstiev. Vychádzajú aj z ÚPD obce Rabča, aby vedeli zapracovať svoje návrhy. 

Všetko si vyžaduje čas, určite by to nebolo hneď. Oni nechcú vnucovať obci niečo, ale chcú 

vedieť, čo obec od nich očakáva, čo chcú v obci mať. Najideálnejšie je, keď tam budú aj obča-

nia a budú pripomienkovať návrh.  

Ing. Cubinek – ako dlho to bude trvať a koľko to bude stáť. Tiež sa opýtal, či obec ide robiť aj 

výberové konanie na projektantov na návrh architektonickej štúdie obce Rabča.  

Prednostka – u nás, čo sú projektanti, tak sa viac venujú projektom na RD.  

Ing. arch. Lényi – do októbra 2018 by už návrh vedeli predložiť.  

Ing. Jurčák – je za to, aby spolupracovali aj nejakým tímom vytvoreným v obci, aby im vedeli 

aj poradiť.  

Bc. Rešutíková – ak by Ing. Cubinek našiel ďalšiu skupinu architektov z obce, tak nech ich 

osloví.  
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Ing. Cubinek – opýtal sa poslancov či si uvedomujú, že cena je len za štúdiu, nie za komplexný 

projekt.  

Mgr. Lubasová – opýtala sa, či nemusí obec robiť verejnú súťaž.  

Mgr. Kvasničáková – súťaž musí byť vykonaná v zmysle zákona.  

Starosta – treba schváliť aspoň to, či obec vôbec dá vypracovať architektonický návrh a za koľ-

ko.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, že obec Rabča dá vypracovať architektonickú štúdiu obce Rabča vo výške 

predpokladanej hodnoty 9 000,00 €.  ZA hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíko-

vá, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján 

Maťuga t. j. 7 poslancov OZ z prítomných 7 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.    

 

K bodu číslo 6 – Prejednanie možnosti prijatia nového VZN obce Rabča o poskytovaní do-

tácií z rozpočtu obce 

Starosta  – požiadal kontrolórku obce Rabča, aby predniesla návrh nového VZN o poskytova-

ní dotácii a požiadala poslancov OZ, aby sa k nemu vyjadrili, nakoľko ho obdržali e-mailom.   

Prednostka – navrhla, aby sa poslanci vyjadrili k pripomienkovaniu VZN do 22. 6. 2018. Po 

termíne sa zverejní návrh nového VZN. Taktiež do budúceho OZ sa pripraví návrh VZN 

o zrušení doteraz platného VZN.  

PhDr. Piták – navrhol, že ak nevyúčtuje žiadateľ dotáciu v termíne, tak nedostane 1 rok dotá-

ciu.  

Starosta – navrhuje krátiť dotácie percentuálne napr. 5 %, po 15 dňoch  10 %. Žiadatelia 

o dotáciu sa venujú aktivitám roky, venujú tomu čas a treba ich podporiť.  

Kontrolórka – navrhuje, napr. predložiť vyúčtovanie na 50 %, potom 25% a 25%.  

Mgr. Lubasová – súhlasí s návrhom p. starostu, aby sa im krátili dotácie, ak nesplnia termín 

vyúčtovania.  

UZNESENIE 

Ukladá poslancom v termíne do 22. 6. 2018 predložiť návrhy k VZN o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu obce Rabča. ZA hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Ma-

ťuga t. j. 7 poslancov OZ z prítomných 7 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.   

 

UZNESENIE 

Poslanci uložili prednostke OcÚ zverejniť po termíne 22. 6. 2018 návrh VZN dotáciách 

a návratných finančných výpomociach z rozpočtu obce Rabča. ZA hlasovali: Ing. Patrik 

Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov OZ z prítomných 7 poslancov; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.   

 

UZNESENIE 

Poslanci uložili prednostke OcÚ zverejniť návrh VZN na zrušenie doteraz platného VZN č. 

51/2007 o dotáciách a návratných finančných výpomociach z rozpočtu obce Rabča v platnom 

znení. ZA hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gabriela Čulová, 

Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov 

OZ z prítomných 7 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.   

 

K bodu číslo 7 – Rôzne  

 

Starosta informoval poslancov, že: 
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• Dňa 9. 6. 2018 sa koná územná súťaž mladých hasičov v obci Rabča na ihrisku v Gaceli, 

kde je prihlásených cca 50 družstiev 

• 1. 7. 2018 sú XVIII. Dni Rabče a poslancom predniesol program. 

Ing. Cubinek a Ing. Pavol Jurčák – opýtali sa, kde je kultúrny referent p. Marián Chutňák, 

prečo neoboznamuje poslancov on o programe Dni Rabče.  

Ján Maťuga – je už skoro polovica júna a poslanci vôbec nevedia aký bude program na Dni 

Rabče. 

Ing. Jurčák – on osobne nesúhlasí s vystúpením skupiny Horkýže Slíže.  

Bc. Rešutíková – je za to, aby na zasadnutiach OZ bol prítomný kultúrny referent.  

Ing. Cubinek – treba upozorniť skupinu Horkýže Slíže, aby vystupovala slušne.  

Ing. Jurčák – honorár pre skupinu je veľký,  čítal zmluvu, my ovplyvňujeme mienku mladých, 

budeme mať plné námestie, ale za akú cenu? Akú kultúru tu budeme mať?   

Starosta – aj minulý rok sme dali podmienku vystupujúcej skupine,  aby nenadávali v piesni. 

Maťuga – obecný úrad nech dohodne so skupinou, aby v piesňach nepoužívali nevhodné slo-

vá.  

Starosta – veď zasadala kultúrna komisia ku programu Dni Rabče.  

Mgr. Lubasová – oni sa na zasadnutí  kultúrnej komisie dozvedeli od p. Chutňáka – kultúrne 

oddelenie OcÚ, ako už hotovú vec, že príde vystupovať táto skupina. Ona je za to, aby sa pri-

jali nejaké opatrenia pre budúce Dni Rabče.  

Starosta – navrhuje, aby poslanci už teraz navrhli, kto bude vystupovať na Vianočné trhy 

2018.  

Bc. Rešutíková – prečo to rieši starosta, to mal vysvetliť kultúrny referent p. Chutňák. 

Mgr. Čulová – už teraz by sme mali rozmýšľať akú skupinu pozveme na budúci rok.  

Starosta – je rád za názory poslancov. Ale treba zvážiť, že Dni Rabče sú aj pre mladých.  

Ing. Jurčák – p. Chutňák má prísť s návrhmi pred kultúrnu komisiu a nie prísť s hotovou ve-

cou.   

Starosta – na Dni Rabče príde 10 zástupov z Wölfersheimu z Nemecka. Je to taká menšia de-

legácia.  

• Vyasfaltovala sa Ul. Mokrá.  

Ing. Šimurdiak – od 14. 5. 2018 opravili v obci od nižného konca už 128 m chodníkov. 

V priemere by sa malo stíhať 200 m mesačne. Robili aj na Ul. Mokrej. Sú teraz veľmi vyťa-

žení. Panely musia dávať dole, odvážať ich, upravujú sa poklopy, šachty a pod.  

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali informácie starostu obce na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. 

Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov OZ z prítomných 7 poslancov; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0.   

 

Peter Kolčák,. 029 44  Rabča, Bystrá 337 

Starosta – opätovne žiada o prenájom obecného pozemku za účelom osadenia montovanej 

plechovej garáže na obecnej parcele CKN č. 5112/11 o výmere 22 m2, nakoľko je vlastníkom 

bytu v bytovom dome Rabča, Bystrá 337. Táto žiadosť bola prejednávaná už na riadnom za-

sadnutí OZ dňa 23. 2. 2018 a poslanci OZ zámer prenajať predmetný pozemok na daný účel 

neschválili uznesenie č. 2/A/2018 písm. C) ods. 1). 

Poslanci opätovne neschválili  zámer prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Petra 

Kolčáka, bytom Rabča, Bystrá 337: obecný pozemok vedený na LV č. 1283 na obec Rabča parc. 

C-KN č. 5112/11 o výmere 22 m2 za účelom osadenia montovanej plechovej garáže na dohodnutý 

účel  z dôvodu, že obec ide budovať nové parkovacie plochy za ObZS Rabča. Poslanci predmetný 
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zámer neschválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ.   

PROTI hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. 

Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov OZ 

z prítomných 7 poslancov; ZA – 0; ZDRŽAL SA – 0.  Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

Parkovacie plochy za ObZS  

Starosta – predniesol poslancom návrh parkovacích plôch na obecných parcelách CKN č. 

5099/25 a CKN parc. č. 5099/2 k. ú. obce Rabča, ktorý by sa mal zrealizovať z dôvodu nedos-

tatku parkovacích plôch v areáli ObZS a aj v Gaceli.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili zámer parkovacích plôch na parc. CKN č. 5099/25 a CKN parc. č. 5099/2 

k. ú. obce Rabča za ObZS:  ZA hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Ma-

ťuga t. j. 7 poslancov OZ z prítomných 7 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.   

 

Prevádzkový poriadok Kultúrneho domu v Rabči  

Starosta – uviedol, že hlavná kontrolórka obce Rabča Mgr. Janka Prisenžňáková po dohode 

s prednostkou OcÚ Mgr. Monikou Kozoňovou  pripravili návrh nového resp. zmeny starého Pre-

vádzkového poriadku KD v obci Rabča, ktorého návrh obdržali e-mailom.  

 

UZNESENIE 

Poslanci predmetný návrh  Prevádzkového poriadku Kultúrneho domu v Rabči schválili. ZA 

hlasovali:  Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov OZ 

z prítomných 7 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.   

 

UZNESENIE 

Poslanci zrušili doteraz platný prevádzkový poriadok KD.  

Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. 

Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov OZ z prítomných 7 

poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.   

 

Redakčná rada Rabčianskeho chýrnika 

Starosta – uviedol, že dňa 1. 6. 2018 zasadala Redakčná rada Rabčianskeho chýrnika. Návrh 

z RR (redakčná rada) bol, aby sa odvolal terajší predseda redakčnej rady Mgr. Michal Kolčák 

v zmysle Štatútu novín Rabčiansky chýrnik ods. 4 .4 písm. b) schváleného dňa 29. 3. 2016. 

Poslanci odvolali doterajšieho predsedu RR RCH Mgr. Michala Kolčáka s termínom od 1. 7. 

2018.     

UZNESENIE 

ZA hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 6 poslancov OZ z prítomných 7 poslancov; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – Mgr. Andrea Lubasová t. j. 1 z prítomných 7 poslancov OZ.   

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ doporučili RR RCH schváliť nového predsedu v zmysle Štatútu novín Rabčian-

sky chýrnik ods. 4 .3  schváleného dňa 29. 3. 2016. ZA hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. 

Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov OZ z prítomných 7 poslancov; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0.   
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Jednoduché pozemkové úpravy – nový návrh 

Fusková – uviedla, že obec obdržala žiadosť spoluvlastníkov v lokalite Farské – k. ú. obce Rabča, 

ktorí žiadajú o jednoduché pozemkové úpravy.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec vstúpila do Jednoduchých pozemkových úprav – lokalita Farské za 

podmienky, že cesta z k. ú. obce Rabča bude nadväzovať na miestnu komunikácie k. ú. Oravská 

Polhora s miernym zatočením.  

Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. 

Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov OZ z prítomných 7 

poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.   

 

K bodu číslo 18 – Interpelácia - Diskusia 

Mgr. Čulová – vyslovila poďakovanie zamestnancom RABČAN, s.r.o. a obecné služby za 

prácu na chodníkoch.  

Jozef Balek – chcel by poprosiť vedúceho RABČAN, obecné služby, aby opílili stromy okolo 

chodníka, kde parkujú motorové vozidlá na Ul. Kostolnej popri Domu Charitas.  

Starosta – treba sa na to pozrieť a dohodnúť s Charitou.  

Ing. Jurčák – či sa nedá dať zrkadlo na Ul. Nad riekou. 

Starosta – aj na Grúni ako sa vychádza na hlavnú cestu.  

UZNESENIE 

OcÚ pripraviť žiadosť o osadenie dopravných zrkadiel na Ul. Nad riekou, Grúňanskú, Ul. 

Gaceľovskú smerom na križovatku. Zakúpiť zrkadlá priemer 80 cm.  

Prednostka – informovala poslancov, že MŠ v Gaceli bude cez prázdniny otvorené cez júl 

a august (1 týždeň zatvorený). 

 

K bodu číslo 19 – Záver 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť a rokovanie OZ 

ukončil. Zasadnutie OZ ukončené o 20.00 h.   

 

Starosta obce, Ing. Július Piták    ................................................. 

Prednostka OcÚ, Mgr. Monika Kozoňová ................................................. 

 

Overovatelia: 

Ján Maťuga     ................................................. 

Mgr. Andrea Lubasová    ................................................. 

Zapísala Mgr. Eva Grancová   ................................................. 
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UZNESENIE č. 5/2018 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča 8. 6. 2018 

 

A. Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka o programe XVIII. Dni Rabče, ktoré sa bu-

dú konať v dňoch od 30. 6. 2018 do 1. 7. 2018.  

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

2. Informáciu prednostky Mgr. Moniky Kozoňovej, že Materská škola v Rabči bude otvorená aj 

cez prázdniny v mesiaci júl a 3 týždne v mesiaci august 2018. 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3. Informácie konateľa RABČAN, s.r.o. Rabča Ing. Stanislava Šimurdiaka pokračovaní prác 

na opravách na chodníkov v obci Rabča.  

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

B. Schvaľuje 

1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda – Ing. Patrik Cubinek, členovia: Mgr. Gabriela Čulová 

a Ing. Pavol Jurčák,  poslanci OZ 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

2. Program rokovania Obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny.  

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3. Aby obec Rabča dala vypracovať architektonickú štúdiu obce Rabča vo výške predpoklada-

nej hodnoty 9 000,00 €.  ZA hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gab-

riela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 

7 poslancov OZ z prítomných 7 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.    

 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

  

4. Nový prevádzkový poriadok Kultúrneho domu v Rabči s účinnosťou od 1. 7. 2018. 

 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

5.  Aby obec začala Jednoduché pozemkové úpravy v lokalite – Farské na základe žiadosti spolu-

vlastníkov zo dňa 24. 5. 2018 za podmienky, že cesta z k. ú. obce Rabča bude nadväzovať na 

miestnu komunikácie k. ú. Oravská Polhora s miernym zatočením.   

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

C. Neschvaľuje 

1. Opätovne  zámer prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Petra Kolčáka, bytom 
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Rabča, Bystrá 337: obecný pozemok vedený na LV č. 1283 na obec Rabča parc. C-KN č. 5112/11 

o výmere 22 m2 za účelom osadenia montovanej plechovej garáže na dohodnutý účel  z dôvodu, 

že obec ide budovať nové parkovacie plochy za ObZS Rabča. Poslanci predmetný zámer 

neschválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ.   

PROTI hlasovali: Ing. Patrik Cubinek, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. 

Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov OZ 

z prítomných 7 poslancov; ZA – 0; ZDRŽAL SA – 0.  Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

D. Odvoláva  

1. Predsedu Redakčnej Rady Rabčianskeho chýrnika Mgr. Michala Kolčáka s termínom od:  

1. 7. 2018.  

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

E. Doporučuje 

1. Členom Redakčnej Rady Rabčianskeho chýrnika zvoliť si nového predsedu redakčnej rady.   

 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

F. Ruší 

1. Dňom 30. 6. 2018 doteraz platný Prevádzkový poriadok Kultúrneho domu v Rabči schválený 

Obecným zastupiteľstvom obce Rabča dňa 10. 6. 2016 č. uznesenia 4/2016, ktorý nadobudol 

účinnosť dňa 1. 9. 2016. 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

G. Ukladá 

1. Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej zverejniť po termíne 22. 6. 2018 návrh VZN 

dotáciách a návratných finančných výpomociach z rozpočtu obce Rabča.  

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

2.  Poslancom OZ v termíne do 22. 6. 2018 predložiť návrhy k návrhu VZN  o poskytovaní dotá-

cií z rozpočtu obce Rabča. 

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3. Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej pripraviť do budúceho OZ návrh VZN na 

zrušenie doteraz platného VZN č. 51/2007 o dotáciách a návratných finančných výpomociach 

z rozpočtu obce Rabča v platnom znení.  

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 
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4. Aby Obecný úrad v Rabči podal  žiadosť na kompetentné orgány  o osadenie dopravných zrka-

diel na uliciach: Nad riekou, Grúňanská, Gaceľovská a zakúpil dopravné zrkadlá.  

Zodpovedný: v texte; Termín: do 31. 8. 2018. 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

 

 

Zapísal(a): Ing. Patrik Cubinek, poslanec(kyňa) OZ a predseda(kyňa) návrhovej komisie 

 

 

 


